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SP afdeling Arnhem
Dovenetellaan 55,
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Bestuur SP Arnhem
06-43295486

Fractie SP Arnhem
voorzitter: Cris Lenting
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arnhem.sp.nl/weblog/

Wethouders
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gerrie.elfrink@arnhem.nl 
Luuk van Geffen
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Hulpdienst
Telefonisch bereikbaar op 
woensdag van 19.00 tot 21.00 
op 06-28 94 72 63 
Website SP Arnhem
www.arnhem.sp.nl
webmasterarnhem@sp.nl

Giro
2051726 t.n.v. SP 
afdeling Arnhem
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Kopij inzenden
voor 1 november aan 
floorscholten@gmail.com

Wie?
Wat?
Waar?

 SP-STEMMERS BEDANKT! 
De Arnhemse SP bedankt alle 
Arnhemmers die bij de Tweede 
Kamerverkiezingen op 12 september 
op de SP hebben gestemd. Gezien 
de uitslag kunnen we in onze stad 
rekenen op een zeer trouwe aanhang. 
Dat geeft ons een goed gevoel. 

Onze kiezers zijn onze medestrijders op 
weg naar een socialer Nederland. En op 
weg naar een socialer Arnhem.

Natuurlijk heerste er teleurstelling bij de 
Arnhemse SP’ers toen woensdagavond 12 
september de verkiezingsresultaten bin-
nenkwamen. Het afdelingsbestuur had een 
barbecue georganiseerd in het partijhuis 
voor alle hardwerkende leden die aan de 
campagne hadden meegeholpen. Iedereen 
hoopte op een goed resultaat voor Emile 
Roemer en zijn enthousiaste club politieke 
talenten. 

Dat viel tegen. De enige opsteker was 
het verlies van de PVV. We hebben de 
tegenvaller samen verwerkt, als stoere 
SP’ers. Maar we gaan niet al te lang sip 
blijven kijken. Blijkbaar zijn de Arnhemse 
SP-stemmers ons zeer trouw. Zij geven de 
afdeling de moed om door te gaan.

Want in 2014 zijn de volgende verkiezin-
gen! Voor de gemeenteraad. Dan is er een 
herkansing voor de SP.

De mensen die het echt socialer en recht-
vaardiger willen, vinden hun thuis in de SP. 
Dat geldt voor de landelijke politiek, maar 
ook voor de politiek in onze stad. Volgens 
een onderzoek van de FNV zijn gemeenten 
met de SP in het bestuur socialer dan ge-
meenten zonder SP-wethouders. Dat geldt 
ook voor Arnhem, bleek uit het rapport. De 
SP belooft niet alleen, maar doet ook echt 
wat. Dat is een bewezen feit.

AANKONDIGING: ALGEMENE LEDENVERGADERING
Op 27 oktober vindt in Amersfoort 
een regioconferentie voor de provin-
cies Overijssel en Gelderland plaats. 
Daar gaan we het vooral hebben over 
de vraag hoe afdelingen zich voorbe-
reiden op de gemeenteraadsverkie-
zingen van maart 2014. 

Aan de orde komen vragen als: hoe vinden 
we geschikte kandidaten, hoe leiden we 
die kandidaten op en waaraan moet een 
verkiezingsprogramma voldoen? Ook zullen 
de Statenfracties verslag van hun werk-
zaamheden en plannen. 

De regiovertegenwoordigers vertellen 
hoe het er in hun regio voor staat.

Om de regioconferentie goed voor te 
bereiden, organiseert de SP-afdeling 
Arnhem op dinsdag 16 oktober 2012 een 
algemene ledenbijeenkomst, vanaf 19.30 
uur in het partijhuis aan de Dovenetellaan 
55. Daarin bespreken we de onderwer-
pen van de regioconferentie en kiezen we 
de afgevaardigden. Verder bespreken we 
de stand van zaken van de afdeling. Alle 
SP-leden zijn welkom om mee te praten, 
dus komt allen! 

Op vrijdag 26 oktober 2012 komt 
Tweede Kamerlid Manja Smits naar 
Arnhem om met de Arnhemse SP-
leden te praten over de partij, over 
haar werk als Tweede Kamerlid en 
over haar specialisme: het onderwijs.

Manja Smits studeerde geschiedenis en 
rondde haar studie af met een scriptie over 
de NAVO. In 2002 werd Manja lid van van 
SP. Ze werd tijdens haar studie actief voor 
de partij, eerst bij ROOD Groningen en in 
2006 werd ze afdelingsvoorzitter. 

In 2007 werd Manja lid van het partij-
bestuur van de SP en in 2008 werd ze 
Tweede Kamerlid. Ze is woordvoerder 
basis-, middelbaar- en speciaal onderwijs 
in de Tweede Kamer voor de SP.

We nodigen alle leden van harte uit voor 
de kennismakingsbijeenkomst op vrijdag 
26 oktober 2012 in het partijhuis, aan de 
Dovenetellaan 55 te Arnhem. Je wordt 
daar om 19.15 uur welkom geheten met 
koffie en thee. We beginnen om 19.30 uur 
en uiterlijk om 22.00 uur stoppen we.

KENNISMAKINGSAVOND MET MANJA SMITS



MOOIE SAMENWERKING LEIDT TOT BETERE
TOEGANKELIJKHEID FLAT PRESIKHAAF   DOOR DESIREE EGBERTS

Mensen die een beperking hebben en ziek 
zijn en daar al hun energie voor nodig heb-
ben, zouden dit soort gevechten niet aan 
hoeven gaan. Als je achteraf allerlei zaken 
moet corrigeren in een gebouw, is dat veel 
duurder dan gewoon vooraf goed na te 
denken over de toegankelijkheid. Daar was 
de ambtenaar het volledig mee eens en zij 
gaf daarom aan dat ze wil dat de gemeente 
vooraf betrokken wordt om zulke zaken te 
controleren.

Nu wordt er zo spoedig mogelijk naar een 
oplossing gezocht en worden er aanpassin-
gen gedaan. Dankzij een moedige vrouw als 
Geta, die ondanks haar beperkingen nooit 
opgeeft en haar mond durft open te doen 
en mensen te mobiliseren. En dankzij een 
ambtenaar van de gemeente die heel open 
naar de problemen van de bewoners heeft 
geluisterd, en iemand had meegenomen 
met verstand van bouwtechnische zaken. Zo 
kan het dus ook.

Desiree Egberts is raadslid voor de SP 

Begin juli vroeg onze afdelingsvoor-
zitter Fiona Verwijs mij om mee te 
gaan naar Geta Schnellen om met 
haar te praten over de toegankelijk-
heid van een nieuwe flat in 
Presikhaaf. In deze flat wonen veel 
mensen met een WMO-indicatie, 
maar er blijken te weinig plaatsen te 
zijn om een scootmobiel op te laden 
en te stallen. Daarnaast gaan de 
deuren gaan erg zwaar open en is de 
draaicirkel om uit de lift te komen te 
klein. 

Dat geldt zeker voor Geta die een elektri-
sche driewielerfiets heeft die nogal groot 
is. Het gevolg is dat ze moet afstappen 
en de fiets optillen en dat heeft haar al 
diverse blessures opgeleverd. Geta heeft 
al diverse acties ondernomen om een 
oplossing te zoeken voor deze problemen, 
maar werd van het bekende kastje naar de 
muur gestuurd. 

Het was dus tijd voor de SP om de situatie 
te bekijken.

Dat hebben we gedaan. En inderdaad, de 
situatie is nogal zot. Er is bij de bouw van 
het appartementencomplex onvoldoende 
rekening gehouden met een aantal zaken 
die voor de bewoners nogal van belang zijn. 
Om die reden heb ik een ambtenaar van de 
gemeente gevraagd om samen eens naar de 
situatie te kijken. 

Dat gebeurde op vrijdag 14 september. 
De ambtenaar was zeer hulpvaardig had 
ook een technische man meegenomen. De 
ambtenaar deelde onze mening dat het 
hier nogal schortte aan toegankelijkheid. 
Samen hebben we alles bekeken. Het mooie 
was dat er steeds meer flatbewoners bij 
kwamen staan om hun verhaal te doen. De 
conclusie: meerdere bewoners ervoeren 
dezelfde problemen. 

Als het aan de Arnhemse SP ligt, 
wordt er snel begonnen met de 
realisatie van MFC Schuytgraaf 
centrum. De bewoners in dit deel 
van de stad wachten al veel te 
lang op goede voorzieningen. 
Inmiddels is een eerste generatie 
‘Schuytgraaf’-kinderen enkel 
in noodgebouwen naar school 
gegaan.

Inmiddels heeft de gemeenteraad 
ingestemd met de komst van MCG 
Schuytgraaf centrum. Dat is goed 
nieuws. 

De komst van het multifunctionele 
centrum in Schuytgraaf was onzeker 
omdat enkele partijen in de gemeente-
raad de bouw wilden afblazen. 

Gelukkig is er nu toch een positief 
besluit. 

Vanzelfsprekend vindt ook de SP dat 
het MFC wel met een solide financiële 
onderbouwing gerealiseerd dient te 
worden. Lessen uit het verleden willen 
we daarom zoveel mogelijk toepas-
sen bij de realisatie. Daarbij valt te 
denken aan lokalen en andere ruimtes 
die, wanneer deze niet meer gebruikt 
worden, makkelijk om te bouwen 
zijn tot wooneenheden. Maar ook 
het gebouw zo dimensioneren dat de 
ruimte op en om piekmomenten (van 
bijvoorbeeld basisschoolleerlingen) 
optimaal gebruikt kan worden voor en 
door hen.

MFC SCHUYTGRAAF CENTRUM KOMT ER

ARNHEM STOPT MET 
LOONDISCRIMINATIE
Het college van Arnhem heeft besloten om per 
1 januari 2013 te stoppen met de pilot loondis-
pensatie en dat is goed nieuws. 

Het instrument bleek namelijk niet succesvol en het 
was voor de SP onacceptabel dat mensen hier-
door onder het minimumloon zouden moeten gaan 
werken.

De SP heeft zich vanaf het begin verzet tegen het 
werken onder het minimumloon, daarom noemen 
wij het ook: loondiscriminatie. Samen met de linkse 
partijen in Arnhem hebben we grote druk uitgeoe-
fend om dit te voorkomen en met succes.

WWW.ARNHEM.SP.NL


